
 
 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande gällande nybyggnation i 
Älmsta 
 

Bakgrund:  

Tillväxt kan vara av godo. Sverigedemokraterna anser att särskilt tillväxt i mindre orter och på 
landsbygden ger förutsättningar för hela kommunen att leva. Men det är av största vikt att nya 
byggnader uppförs på ett ansvarsfullt, väl genomtänkt sätt och med respekt för vad som redan finns 
på orten, den aktuella stadsbilden. 

I juni 2010 antogs en detaljplan i kommunfullmäktige gällande Älmsta som medgav nybebyggelse vid 
Väddö kanal av bland annat femton våningar höga hus. Den planen föll sedermera, men inom ramen 
för den godkänna detaljplanen planeras det ånyo för att under hösten 2021 bygga tre stycken höghus 
vid kanalen. Sju, sex och tre våningar höga. Detta har lett till stora protester hos Älmstaborna och vi 
sverigedemokrater ställer oss undrade till vad detta kommer att betyda för stadsbilden.  

Frågor: 

Med anledning av detta vill vi fråga kommunstyrelsens ordnande Bino Drummond:  

1) Finns det möjligheter att se till att de numera planerade sju och sexvåningshusen blir lägre? 
Om ja, vilka? 

 

2) Hur ser prognosen och planeringen ut gällande ett ökat behov av exempelvis platser i 
förskola, skola och äldreboenden och annan nödvändig infrastruktur? Byggstart planeras ju 
redan till hösten 2021. 
 

3) På vilket sätt har stadsarkitekten varit involverad i detta ärende?  
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